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Zápis ze 16. schůze SK RVŠ (stálé zasedání 2015-2017) 
12. května 2016, Praha (UK) 

Přítomni: 13 

Delegáti a delegátky: 10 

Anton Evstigneev /ŠAVŠ/, Aneta Hašková /OU/, Marek Hodulík /UPOL/, Nina Jacques /AMU/, Olesya 
Krechun /VŠMVV/, Ladislav Lázňovský /VŠO/, Blanka Pančíková /VŠCHT/, Helena Rajtrová /UPCE/, Václava 
Sedlmajerová /ČVUT/, Barbora Stuhlová /JČU/ 

Náhradníci a náhradnice s hlasovacím právem: 3 

Naděžda Glincová /SLU/, Eva Hnátková /UTB/, Kateřina Slámová /PA ČR/ 

Náhradníci a náhradnice s hlasem poradním: (4) 

Petr Hermann /UPCE/, Denisa Madecká /OU/, Viktorie Vášová /AMU/, Jiří Vlach /VŠCHT/ 

Omluveni: 

Jan Hanus /UHK/, Bronislav Kolář /UNOB/, Eva Komlossyová /UPOL/, Pavel Maxera /VUT/, Kateřina 
Mazánková /PAČR/, Martina Mlčochová /VŠB-TUO/, Milan Oral /VŠB-TUO/, Martin Papež /UTB/, Filip 
Příhoda /MU/, Hynek Roubík /ČZU/, Markéta Šestáková /VŠTE/, Jan Vácha /TUL/, Michal Volf /ZČU/, Jan 
Záhora /MENDELU/, Michal Zima /UK/, Matej Žitňanský /MU/ 

Hosté:  

Dominik Gurín (ext.) 

 

Zahájení 

Místopředsedkyně SK RVŠ pro organizaci a řízení Barbora Stuhlová přivítala přítomné a omluvila 
nepřítomnost předsedy Hynka Roubíka z důvodu studijní zahraniční cesty. Konstatovala však 
neusnášeníschopnost této schůze, představila tedy pouze připravený návrh programu a otevřela 
neformální diskuzi k jeho jednotlivým bodům. 

 

1. Informace z akademických obcí 

SLU – Ve dnech 2. - 5.5. 2016 proběhl mezinárodní studentský filmový festival Opavský páv. 

PA ČR – Byla rozpuštěna Pracovní skupina k přípravě zákona o vzdělávání na PA ČR, proběhla SVOČ a 
různé mezinárodní návštěvy na PA ČR. 

VŠCHT – Bude zasedat AS, probíhají schůzky studentských částí AS a studentských spolků. Řeší Kampus 
Dejvice, byl schválen rozpočet. 
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JČU – Byl zvolen nový předseda AS, jmenováni nový prorektoři, budou volit nového náhradníka do SK RVŠ. 

OU – Uskutečnilo se setkání studentských senátorů, proběhlo Velikonoční nakupování. 

ČVUT – Ve středu 11.5. rektorský den. Ještě není rozpočet, schválen normativ. 

VŠMVV – Ve funkci nový rektor, zůstávají stejní prorektoři. Proběhly různé konference, např. k tématu 
migrace - host Václav Klaus. 

 

2. Informace z předsednictva SK RVŠ 

Místopředsedkyně Barbora Stuhlová informovala formou prezentace o usneseních přijatých předsednictvem 
SK RVŠ od poslední schůze. Jednalo se o usnesení k tzv. „kauze prof. Sykové“ ze dne 17.4., o usnesení 
k aktuální situaci na Slovensku ze dne 18.4., o usnesení k výsledku hlasování PSP o změně názvu státního 
svátku 17. listopadu ze dne 19.4. a usnesení k zakotvení Mezinárodního dne studentstva v názvu státního 
svátku dne 17. listopadu ze dne 8.5.2016. Dále informovala o proběhlých jednáních, a to o jednání na MŠMT 
ohledně návrhu nařízení vlády o standardech pro akreditace ve vysokém školství, kterého se zúčastnili 
předseda SK RVŠ Ing. Roubík, předseda RVŠ doc. Fischer, předseda ČKR prof. Zima, místopředseda ČKR 
doc. Bek, náměstek ministryně školství pro vysoké školy dr. Plaga a další. Na jednání bylo zejména 
diskutováno a dolaďováno zapracování připomínek SK RVŠ a RVŠ a finalizace dokumentu. Proběhne ještě 
minimálně jedno jednání, kde již by měl být představen ministerstvem finální dokument. Předseda KVS 
Ladislav Lázňovský se dotázal ohledně podrobnějších výsledků jednání, které poskytne předseda Hynek 
Roubík po svém návratu či na další schůzi, předseda LK Marek Hodulík shrnul aktuální situaci v rámci 
projednávání podzákonných předpisů. Dále se zástupci SK RVŠ zúčastnili slavnostního alumni setkání 
k výročí 25 let od znovuobnovení Spolku českých právníků VŠEHRD a IAESTE Akademie v Pardubicích. Dne 
12. 5. proběhne jednání zástupců KDS SK RVŠ s OA AKVŠ ČR ve věci predátorských publikací. Zástupkyně 
SK RVŠ Eva Hnátková a Blanka Pančíková se v dubnu zúčastnily EURODOC Annual General Meeting 2016, 
který proběhl v Lucembursku a tématem bylo: „Early stage researchers‘ training: which future?“. Byla zde 
vytvořena nová pracovní skupinya pod názvem „PhD training“, do jejíhož čela byla zvolena koordinátorka pro 
EURODOC Eva Hnátková. Obě zúčastněné následně doplnily několik dílčích informací o průběhu a náplni 
tohoto meetingu. Dále Barbora Stuhlová informovala o problematice zápisů ze zasedání SK RVŠ, která byla 
s ohledem na neusnášeníschopnost této schůze přesunuta na příště, poděkovala KVS, Univerzitě Karlově a 
všem zúčastněným za uskutečněný KAS 5.0. a shrnula sběr podkladů pro Aktualizaci dlouhodobého záměru 
MŠMT, který v rámci SK RVŠ probíhal do 11.5. V rámci ADZ byl předseda SK RVŠ Hynek Roubík společně 
s doc. Fischerem a RNDr. Popelou nominován NM Plagou do pracovní skupiny k Aktualizaci Dlouhodobého 
záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti pro rok 2017. 
Delegátka za AMU Nina Jacques se dotázala, zda by s ohledem na projednání v rámci školy příště nebyl 
možný delší termín pro sběr připomínek. Marek Hodulík přiblížil průběh připomínkovacího procesu.  

Ladislav Lázňovský informoval o výsledku práce Pracovní skupiny k přípravě zákona o vzdělávání na PA ČR. 
V následné diskuzi ohledně dalších možností řešení této problematiky z pohledu SK RVŠ se vyjádřili zejména 
Ladislav Lázňovský, Marek Hodulík, Barbora Stuhlová a Kateřina Slámová.  

Delegátka OU Aneta Hašková informovala o proběhlé schůzce Grémia fondu vzdělávací politiky, do které je 
za SK RVŠ delegována. Projednány byly závěrečné zprávy z loňských projektů a řešily se etošní projekty 
(podpora vzdělávání pedagogů etc.). 
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3. Vnitřní chod a komunikace v Komoře 

Barbora Stuhlová a členka předsednictva Václava Sedlmajerová informovaly o aktuálním stavu 
dotazníkového šetření k této problematice. Zatím mají 16 vyplněných, bude zaslána další výzva. Dále byla 
diskutována problematika intranetu Komory a emailové komunikace, možnosti jejich transformace, které jsou 
rovněž v řešení.  

 
4. Informace z předsednictva RVŠ 

Delegátka v P RVŠ Václava Sedlmajerová informovala o dění na posledním zasedání P RVŠ, zejména o 
volbě kandidátů do NAÚ, kdy předsednictvo RVŠ posvětilo kandidáta, vybraného SK RVŠ z řad studentů, 
Josefa Fontanu. Do přezkumné komise NAÚ byl nominován člen SK RVŠ Marek Hodulík.  

 
5. Informace o činnosti komisí, sekce a pracovních skupin 

KVS – Předseda Ladislav Lázňovský informoval, že komise se mimo jiné zabývala evaluací KAS 5.0. 
Evaluace dopadla velmi dobře, lépe než u předchozí konference. Vyjádřil však politování nad vulgarismy, 
které se v rámci slovních vyjádření v této evaluaci objevily. Dále vyzval případné zájemce k zapojení do 
příprav oslav 75. výročí Mezinárodního dne studentstva, které by se měly stát součástí připravovaného Týdne 
studentstva. 

KDS – Místopředsedkyně KDS Blanka Pančíková informovala, že komise se zabývala přípravami fóra 
Doktorandi 2.0, zejména předběžným harmonogramem, názvem, propagačními materiály a diskuzí ohledně  
hostů a jejich pozváním. 

 

 

 

Zapsala:                Jana Kudrnová 

Za správnost:   Barbora Stuhlová, místopředsedkyně pro organizaci a řízení  


